
 

 

Minutes transfer GMM 
G.T.D. Bernoulli 

Datum: 21-6-2017 
Locatie: Bernoulli lounge (X5118.0238) 
Tijd: 17.30h 
Notulisten: Maaike Berger & Joren de Korte 
 
Aanwezig: Sander van der Veen, Maaike Berger, Remon Schuring, Taco Tjalma, Coen Analbers, Joren 
de Korte, Bart Krisman, Felix van Berkestijn, Martijn Hazenberg, Tessa Beltman, Ilse van der Linden, 
Ilse Oude Nijeweme, Martine Schouten Hoogendijk, Arne Hommes, Folkert Keij, Bas Disselhorst, Pim 
Wansink, Thiadrik Kramer, Frederique Versteeg (19) 
 

1. Opening 
Sander: ‘Bij dezen open ik de vergadering om iets over half 6.’ 

 
2. Establishment agenda 

Sander: ‘Heeft iemand iets toe te voegen aan de agenda?’ 
Niemand heeft iets toe te voegen. 
Sander: ‘Dan is bij dezen de agenda vastgesteld.’ 
 

3. Approval minutes 
Sander: ‘Zijn er nog vragen of opmerkingen over de notulen?’  
Arne: ‘Op de tweede bladzijde, puntje 6 derde regel staat dat de Top 30 een aantal weken 
heeft plaatsgevonden.’ 
Maaike: ‘Ik zal het veranderen 
Sander: ‘Nog meer dingen over de notulen?’ 
Niemand heeft nog vragen of opmerkingen over de notulen. 
Sander: ‘Dan zijn bij dezen de notulen goedgekeurd.’ 
 

4. Announcements 
a. Alumni day  

Sander: ‘Het is al een poosje bekend dat er een alumni dag aan komt. De datum hiervoor is 
zaterdag 16 september. Alle alumni hebben hierover een mail gehad. We zijn momenteel 
bezig om het programma in elkaar te zetten. Ideeën voor het programma zijn van harte 
welkom, deze kan je aan ons of aan het nieuwe bestuur doorgeven. De organisatie zal in 
samenwerking met het nieuwe bestuur plaatsvinden. Leden en alumni zijn welkom op deze 
dag. Latere informatie over de dag volgt nog.’  
Folkert: ‘Leden zijn ook gewoon welkom?’ 
Sander: ‘Ja, we stoppen er alleen niet heel veel geld in van Bernoulli.’ 
Bas: ‘Hebben jullie al een idee waar het gaat plaatsvinden?’ 
Sander: ‘In ieder geval niet op de faculteit. Het dagprogramma zal ergens anders 
plaatsvinden. We willen in de middag beginnen met een middagactiviteit, vervolgens een 
diner en nog een avondactiviteit.’ 
 

b. Feringa Building 
Sander: ‘Dan de Feringa Building. Hier heb ik niet heel veel nieuws over te melden. De 
planning is dat de afdeling in 2019/2020 wordt verplaatst.’ 
 



 

 

c. Yantai 
Sander: ‘Hier heb ik wel nieuws over. Het is namelijk zo dat de faculteitsraad en 
universiteitsraad deels instemmingsrecht hebben gekregen. De faculteitsraad zal er rond 10 
juli over gaan stemmen en de universiteitsraad op 31 augustus. Hopelijk wordt er voor 
gestemd, anders is het slecht voor het imago. We hebben tijdens de SAM-meeting ook Yantai 
besproken. Het is de bedoeling dat in 2018, dus volgend collegejaar, onze master daar gaat 
beginnen. Verder hebben we het ook gehad over de introductie van een faculteitsvereniging 
in Yantai. Het studentenleven is daar heel anders en misschien dat studenten die erheen 
gaan behoefte hebben om zoiets op te zetten. Als je hier interesse in hebt, om een 
vereniging in Yantai op te zetten, kan je hier altijd aan meewerken.’ 
Arne: ‘Wat is de verhouding tussen Nederlanders en Chinezen op de universiteit?’ 
Sander: ‘Ze willen er een multiculturele studie van te maken. Bij dit soort eerdere projecten 
is weleens gebeurd dat ongeveer 80% chinezen zijn. Hopelijk kunnen ze dit voorkomen.’  
Martine: ‘Weet je iets over professoren die daarheen gaan?’ 
Sander: ‘Ik heb hier nog niks over meegekregen, behalve dat er wel verplicht staf naar toe 
moet.’ 
 

d. CUOS 
Sander: ‘Dit is al een paar keer benoemd tijdens eerdere ALV’s. We hebben met succes een 
bestuursbeurs aangevraagd voor het eerst in de geschiedenis. Deze geldt ook voor het 
bestuur van volgend jaar. Afgelopen jaar heeft er een herijking plaatsgevonden die voor de 
komende 3 jaar zou gelden. Ze zijn alleen erg over het budget heen en daarom zal er komend 
jaar weer een herijking plaatsvinden. Het is belangrijk voor Bernoulli dat deze weer gunstig 
uitvalt. Via Nadalina heb ik meegekregen dat ze voor de nieuwe herijking erg op educatie 
gaan focussen. FSE heeft hierin een groot voordeel doordat de verenigingen veel doen aan 
internationalisatie en carrièreactiviteiten vergeleken met andere faculteiten. Volgend jaar 
wordt er hopelijk weer succesvol een bestuursbeurs aangevraagd.’ 
Folkert: ‘Is deze daarna wel 3 jaar geldig?’’ 
Sander: ‘Normaal gesproken is een herijking 3 jaar geldig alleen doordat ze heel erg over het 
budget zaten is het nu maar 1 jaar geldig.’ 
 

e. Upcoming activities 
Sander: ‘Dan de upcoming activities. We hebben nog 1 carrièreactiviteit volgende week 
donderdag, een lezing van AkzoNobel Delfzijl. Verder hebben we volgende week dinsdag de 
eindejaars BBQ. Deze wordt gehouden in gebouw 11, niet in gebouw 18 vanwege de 
bouwwerkzaamheden.’ 
  

5. Received documents 
Sander: ‘We hebben 3 documenten binnengekregen. Twee hiervan zijn voor later, eentje 
voor nu.’  
Sander leest motie voor van Tessa, Ilse en Ilse over dat het nieuwe bestuur de hele avond 
bier moet drinken door een rietje. 
Sander: ‘Is hier stemming over gewenst?’ 
Coen: ‘Ik vind het een beetje onduidelijk want we weten nog helemaal niet zeker of we 
bestuur 2017/2018 worden.’ 
Tessa: ‘Het is bedoeld voor het kandidaatsbestuur 2017/2018.’ 
Thiadrik: ‘Ik dien een motie in voor acclamatie om dit te veranderen naar deze 4 jongens.’  
Coen: ‘Dat zal zeker wat onduidelijkheden wegnemen.’ 
De rietjes zijn op in de Lounge, Folkert loopt naar Lugus om rietjes te halen. 
Sander: ‘Dan is bij dezen de motie aangenomen. De andere 2 binnengekomen stukken 
worden gedurende de ALV voorgelezen.’ 

 



 

 

6. Strategic plan 
Sander: ‘Dan gaan we verder naar het meerjarenplan. Met ons vieren, CvA en andere 
ervaren mensen binnen de vereniging hebben we een nieuw meerjarenplan geschreven. Er is 
afgelopen jaar een meeting geweest met alle voorzitters van de verenigingen van de faculteit 
en het faculteitsbestuur. Hier zijn afspraken gemaakt waar studieverenigingen en het 
faculteitsbestuur zich aan moeten houden. Het meerjarenplan is een voorgestelde visie voor 
de komende 4 jaar. Het is voor volgende besturen een hulpmiddel voor het maken van hun 
beleidsplan. Het wordt als advies aangeboden. We hebben besloten het niet openbaar te 
maken en het is op aanvraag beschikbaar voor leden. Ik zal nu een kleine samenvatting van 
het meerjarenplan geven, wat niet te lang duurt. Een deel is verwerkt in het nieuwe 
beleidsplan. Het ledenaantal is de afgelopen 4 jaar drie keer zo groot geworden. Dit brengt 
problemen met zich mee maar heeft ook voordelen zoals de bezetting van activiteiten. We 
hebben dit als basis gebruikt voor het document, omdat we de komende jaren door zullen 
groeien door het toenemende aantal eerstejaars studenten. Op dit moment promoten we 
Bernoulli bij 3e jaars studenten, alleen werkt dit niet hee goed. Ze worden relatief laat actief 
en daarom is ons advies om eerder te beginnen met het promoten van Bernoulli, al in het 
tweede jaar. Veel tweedejaars weten op dit moment niet wat Bernoulli is.’  
Thiadrik: ‘Wat betekent dit concreet?’ 
Sander: ‘Coen zal hier later meer over vertellen.’ 
Sander: ‘Wat betreft de organisatie, vroeger deed het bestuur alles terwijl er tegenwoordig 
commissies zijn die dingen organiseren. Dit heeft veel voordelen, maar is ook lastiger 
vanwege communicatie tussen het bestuur en de commissies. Daarom raden we aan om een 
beleidsplan te maken voor de commissies. Verder willen we het aantal commissies behouden 
en zien we geen noodzaak om nieuwe commissies op te richten, alleen misschien een 
educatie commissie. Verder is het advies om het aantal bestuursleden op 4 personen te 
houden. Dan het financiële deel. Het sponsorbedrag is gestabiliseerd en het bedrag per lid 
lager. Besturen hierna moeten er daarom voor zorgen dat er niet een mindset ontstaat van 
‘Bernoulli betaalt alles wel’ en dure activiteiten heroverwegen, zoals bijvoorbeeld het 
wokken.’  
Thiadrik: ‘Hebben jullie ook gekeken naar het eigen vermogen?’ 
Sander: ‘Ja, het eigen vermogen is momenteel 11 à 12.000 euro. Dit is 1 jaar sponsorgeld en 
willen we graag aanhouden, zodat de vereniging 1 jaar kan overleven zonder sponsoring.’ 
Sander: ‘Wat betreft educatie willen we standaarddingen als oefensessies behouden. Het is 
misschien nuttig de responsgroep met Francesco te koppelen aan Bernoulli. Dit biedt ook 
voordelen voor CUOS. Dan over de Feringabuilding is er een plan geschreven voor de 
verhuizing met meerdere stappen.’ 
Martine: ‘Staat het aantal vierkante meter al vast?’ 
Sander: ‘Ja dit is 23 vierkante meter. We zitten mooi op de hoek met een beetje daglicht.’ 
Thiadrik: ‘Ik heb 1 puntje toe te voegen aan dit plan met betrekking tot de statuten en het 
HR. HR komt grotendeels niet overeen terwijl dit wel een leidraad is. Het lijkt mij een goed 
idee om komende jaren hier dingen in bij te schaven. De regels van het HR moeten namelijk 
wel met het nieuwe beleidsplan overeenkomen. Momenteel worden de regels in het HR voor 
excursies niet aangehouden.’ 
Sander: ‘Goed punt we zullen het meenemen.’ 
Frederique komt binnen. 
Sander: ‘Het meerjarenplan wordt als advies voor de komende jaren meegegeven. Elk 
bestuur is verder vrij om het aan te passen.’  

 
 

7. Evaluation year 2016-2017  
Sander laat de carrièreactiviteiten van het afgelopen jaar zien. 



 

 

Sander: ‘We hebben 6 excursies en 8 lezingen gehad. Dit zijn er in totaal 14 en we zijn 10 
maanden actief bestuur geweest. Ons doel was om 1 per maand te organiseren dus dit is 
gelukt. Af en toe waren ze moeilijk vol te krijgen, zoals Sabic en Brunel. Op carrièregebied 
hebben we een geslaagd jaar gehad.’ 
Folkert: ‘Wat betreft aantallen, was dit ook positief?’ 
Sander: ‘We hebben nooit gehad dat we te weinig mensen hadden voor de excursies. De 
pijnpuntjes waren hier wel Sabic en Brunel.’ 
Martine: ‘Het is leuk om het aantal deelnemers per activiteit toe te voegen.’ 
Folkert: ‘Waarom waren er minder leden bij deze excursies?’ 
Sander: ‘Sabic was ver weg en Brunel een training.’ 
Arne: ‘Weten jullie ook of het een mogelijkheid is om een bepaald aantal lezingen te 
verplichten in het curriculum?’ 
Sander: ‘PS heeft dit wel, ik heb contact met merel gehad. Het is een optie om dit met 
Francesco te overleggen. Ik heb hier een documentje over, wat leuk is om dit mee te geven 
aan het nieuwe bestuur.’  
Folkert: ‘Hoe werkt dit bij PS?’ 
Sander: ‘PS heeft het heel duidelijk geregeld met de opleiding. Zij doen het contact met de 
sponsors en krijgen al het geld. Het is wel een beetje krom om iets verplicht te moeten doen 
bij een studievereniging.’  
Folkert: ‘Ja, oké.’ 
Sander: ‘Het is verplicht vanuit de opleiding.’ 
Joren: ‘Wat doe je dan als je een limiet hebt op excursies?’ 
Sander: ‘Dat zou je moeten uitwerken en misschien meer carrièreactiviteiten organiseren. Bij 
lezingen zou dit geen probleem moeten zijn.’ 
Arne: ‘Dit zou wel voorkomen dat je een afname ziet bij excursies, zoals vroeger is gebeurd.’ 
Bas: ‘Dit is voor het volgende bestuur best wel een puntje om mee te nemen en waar je 
winst op kan maken als het verplicht wordt vanuit de opleiding. Je moet er wel streng op 
toezien dat je als studievereniging het contact met de bedrijven onderhoudt, anders loop je 
daar veel mis op.’  
Sander: ‘Ja klopt.’ 
Felix: ‘Krijgen ze voor het bijwonen van carrièreactiviteiten studiepunten bij PS?’ 
Sander: ‘Ja, ze moeten 2 dingen bijwonen voor 1 punt. PS houdt dit zelf bij, wat best wel een 
taak erbij is voor het bestuur.’ 
Martijn: ‘Wat vond je nu van de hoeveelheid activiteiten ook met het oog op hoeveel 
mensen erheen gingen?’ 
Sander: ‘14 vind ik wel veel, 1 meer vind ik nog wel kunnen. Taco, wat vind jij?’ 
Taco: ‘Hangt van de activiteiten af. 2 hele gave activiteiten in 1 maand kan wel. Ook omdat 
we groeien is het wel beter mogelijk omdat niet altijd dezelfde groep gaat. Lugus doet er 
bijvoorbeeld ook 4 per maand.’  
Martijn: ‘Ze doen bij FMF elke week iets. De extern van FMF heeft heel veel moeite met het 
vinden van mensen en de bedrijven zijn hier niet blij mee.’ 
Folkert: ‘Afgelopen jaar waren Teijin en Shell de drukste excursies. Bij nieuwe excursies krijg 
je meer mensen mee.’  
Arne: ‘Je wil natuurlijk wel je sponsoren tevreden houden en je kan niet altijd iets nieuws 
verzinnen.’ 
Taco: ‘Ja klopt, maar er is wel variatie binnen bedrijven. Zo kan je beter niet elk jaar naar 
Teijin Delfzijl. Dit is ook iets voor Felix.’ 
Sander: ‘Dan de sociale activiteiten. Dit waren er 19, bijna 2 per maand. Bijna alles hiervan 
was goed bezocht. Verder zijn we voor het eerst op wintersport geweest.’  
Sander: ‘Verder hebben we afgelopen 3 commissies erbij gekregen. De skicie, top30 en de 
symposiumcommissie. Alle drie de commissies hebben het goed gedaan. Verder stond er nog 
in het beleidsplan dat we een facebookgroep wilden maken, dit hebben we ook gedaan en 



 

 

blijkt erg handig voor promotie op korte termijn. We zouden moeite doen om foto’s te 
blijven plaatsen op de facebookpagina. Dit had wel beter gekund, we hadden de camera vaak 
niet mee.’ 
Arne: ‘Waarom is een smartphone moeilijker dan een camera?’ 
Sander: ‘Dan heeft iedereen vaak een paar foto’s in plaats van alles op 1 plek.’ 
Folkert: ‘Teijin werd wel meteen gedeeld.’ 
Sander: ‘Dan gaan we door naar het financiële deel. Het mooiste op dit gebied is de 
introductie van het streepsysteem. Het streepsysteem ziet er mooi uit en werkt goed en is 
een stuk professioneler. Verder hebben we dan nog de alumni dag, dit gaat ook wel goed 
komen.’  
Martine: ‘Ik heb een opmerking over de alumnidag. Het is wel leuk wat betreft alumni dag als 
je vraagt waar ze werken, dan kan je het alumnibestand bijwerken.’ 
Sander: ‘Goed idee. Zijn er verder nog vragen?’ 
Folkert: ‘Wat vonden jullie het leukste dit jaar?’ 
Sander: ‘Onze consti.’  
Taco: ‘Wintersport.’ 
Remon: ‘Wintersport.’ 
Maaike: ‘Na lange tijd weer op een consti staan met z’n vieren en je weer echt bestuur 
voelen en wintersport.’ 
Bas zijn brief namens de CvA wordt voorgelezen door Sander. 
 

8. Finances 2016 – 2017  
a. Sponsor overview 

Taco presenteert het sponsoroverzicht.  
Taco: ‘Dit is het sponsoroverzicht van dit jaar. De meeste vaste samenwerkingen zijn 
verlengd, alleen Fluor niet. Het contract met Exxon is vanwege zwangerschap van de 
recruiter dit jaar misgegaan. Ik heb haar niet kunnen bereiken, maar heb nog steeds hoop 
dat dit opgepakt kan worden. Verder hebben we een aantal nieuwe bedrijven en een aantal 
nieuwe carrièreactiviteiten. Nieuwe bedrijven willen liever eerst alleen een excursie in plaats 
van de pakketten. TATA Steel is momenteel mondeling toegezegd. De excursie zal in 
september plaatsvinden. Ik hoop dat deze week nog het contract wordt getekend. Verder 
zijn er volgend jaar misschien nog nieuwe bedrijven aan dit lijstje toe te voegen. Ik ga 
binnenkort samen met Felix bij BASF langs.’ 
Bas: ‘Is het bij de nieuwe bedrijven gelukt om genoeg mensen te leveren?’ 
Taco: ‘Dit is bij Brunel wel gelukt. We hebben dit alleen 1 keer moeten verplaatsen vanwege 
te weinig aanmeldingen. DS&E was alleen maar een mail sturen voor promotie. We vonden 
dat we dat wel moesten doen aangezien het geld oplevert.’ 
Arne: ‘In hoeverre krijg je feedback van bedrijven na activiteiten?’ 
Taco: ‘Hier valt nog wel winst te halen. Je hoort het wel vaak wat ze ervan vinden maar je kan 
het eigenlijk wel vaker vragen. We horen vaak dat ze het een enthousiaste groep vinden die 
veel vragen stelt. Dit hebben we onder andere van Shell gehoord.’ 
Arne: ‘Het is ook interessant om te weten wat de reden is waarom bedrijven niet willen 
sponsoren.’ 
Taco: ‘Fluor was vanwege bezuinigingen, dat heb ik wel gevraagd.’ 
Martine: ‘Misschien wel een goed idee om een mailtje te sturen of alles naar wens is 
achteraf.’ 
Folkert: ‘In hoeverre wil je verder gaan met Sabic en Brunel?’ 
Taco: ‘Felix gaat straks verder op visie over sponsoring.’ 
Folkert: ‘En wat over Sylvie?’ 
Taco: ‘Ik kan haar niet bereiken. Ibie heb ik contact mee gehad om het contract te verlengen 
en die heeft ook echt zijn best voor mij gedaan. Dit is alleen helaas niet gelukt, maar wordt 
hopelijk volgend jaar opgepakt.’ 



 

 

Sander: ‘De sponsortarget is ruim gehaald.’ 
Thiadrik: ‘Volgens mij is dit een record.’ 
Taco: ‘Dit komt mede door het Bavaria bierkoerier contract.’ 
Joren: ‘Hoe belangrijk vinden bedrijven de grote van je ledenbestand?’ 
Taco: ‘Voor een excursie maakt het niet heel veel uit, maar voor promotie wel doordat het 
dan onder meer mensen verspreid wordt.’  
Bas: ‘Misschien moet je beleidsmatig qua sponsors willen veranderen. Vroeger had je vooral 
vaste sponsors. Nu is het vaste deel aan sponsors gekrompen en bij kleine bedrijven loop je 
het risico dat je niet weet of ze willen verlengen.’   
Taco: ‘We verwaarlozen langlopende samenwerkingen ook niet, deze gaan voor.’ 
Sander: ‘Remon gaat nu de tussenstand van de financiën presenteren.’ 
 

b. Financial overview 
Remon presenteert het financiële overzicht en gaat alle puntjes bij langs.  
Remon: ‘De begroting is opgesteld voor een bedrag van 10.000 euro sponsorgeld, dit is nu 
meer. Bij de website had ik een foutje gemaakt in de berekening.’  
Thiadrik: ‘Hoe worden de subsidies van het symposium verdeeld?’ 
Coen: ‘We hebben gekozen om het terug te geven om ‘goodwill’ te creëren. We bieden het 
aan en dan zien we of ze het willen.’ 
Remon: ‘BGA gaat een stichting worden. We hebben hiervoor 350 euro gereserveerd, zodat 
Bernoulli de startkosten hiervoor kan betalen.’ 
Folkert: ‘Hoeveel is er vorig jaar gereserveerd voor de Feringabuilding?’ 
Remon: ‘Niks.’ 
Folkert: ‘Wat is het plan?’ 
Remon: ‘Hiervoor elk jaar 500 euro reserveren. Dan heb je 2500 euro in totaal voor de 
verhuizing.’ 
Arne: ‘Wat is de bedoeling met dit geld?’ 
Sander: ‘Dingen kopen zoals bijvoorbeeld een tv.’  
Thiadrik: ‘Ik vind het een beetje vreemd dat het bedrag van de contributie hetzelfde bedrag 
is als vorig jaar aangezien je meer contributie zou kunnen afschrijven.’ 
Remon: ‘Er zijn nog steeds veel SEPA’s niet getekend.’ 
Thiadrik: ‘Normaal zou het hoger moeten zijn.’ 
Folkert: ‘Kun je de lui die nog steeds geen SEPA hebben getekend niet uit het bestand halen?’ 
Maaike: ‘Dat heb ik afgelopen week gedaan.’ 
Martine: ‘Om hoeveel mensen gaat het?’ 
Remon: ‘Iets van 25.’ 
Folkert: ‘We hebben nu afgelopen jaren ons hard gemaakt voor de uitkering van de BBD, hoe 
gaat dit nu in de toekomst? Misschien weet taco hier meer over.’ 
Taco: ‘In principe gaat de BBD geen winst meer maken. Afgelopen jaar is al het geld boven 
het ideale eigen vermogen uitgekeerd naar de studieverenigingen.’  

 
Pizza’s zijn er, vergadering geschorst om 18.36h. 
 
Vergadering hervat om 19.04h 
 

Sander: ‘Iedereen is er weer en er is een motie binnengekomen.’ 
Sander leest motie voor. 
Sander: ‘Is er stemming gewenst?’ 
Er is geen stemming gewenst. 
Coen, Joren, Bart en Felix trekken een rietadt. 
Sander: ‘We zijn voor de pauze gestopt met de resultatenrekening. Zijn hier vragen over?’ 
Arne: ‘Het lijkt erop dat er 400 euro winst wordt gemaakt, wat willen jullie hiermee doen?’ 



 

 

Remon: ‘We hebben hierover nagedacht.’ 
Sander: ‘We willen misschien een kleine reservering maken voor de alumnidag.’ 
Arne: ‘In het beleidsplan staat wat over het archief digitaliseren, misschien is dat iets?’ 
Remon: ‘Ja het kan misschien naar het lustrumboek, maar het is nog niet de afrekening, het 
moet wel echt een doel hebben. Verder hebben we de afgelopen jaren verlies gedraaid dus 
misschien kan het ook naar het eigen vermogen.’ 
Thiadrik: ‘Ik vind het een vreemd puntje dat er wat gereserveerd wordt voor de BGA, terwijl 
er nog geen plan is.’ 
Remon: ‘Taco heeft al wel een overzicht van hoeveel geld het gaat kosten.’ 
Sander: ‘Het is inderdaad uitgezocht en het zijn deze kosten.’ 
Thiadrik: ‘Ik ben er nog niet echt zeker van of het een goed idee is om over te gaan naar een 
stichting. Ik ben wel benieuwd hoe dit gedaan gaat worden en wat het plan is.’ 
Taco: ‘Dit zullen we bij de BGA bespreken.’ 
Thiadrik: ‘Maar dan kan de afrekening nog niet worden goedgekeurd.’ 
Sander: ‘Dit gaan we ook niet doen, want het zijn nog niet de resultaten.’ 
Remon presenteert de balans. 
Remon: ‘Er staan nog vrij veel debiteuren open. Hier heb ik al contact mee gehad. Voor de 
afrekening verwacht ik dat het allemaal binnen is. Zijn er vragen over?’ 
Arne: ‘De stijging in vermogen zal gelijk moeten staan aan de winst die daar staat.’ 
Remon: ‘Er staan nog dingen op de overboekingsrekening. Bij resultaten zal dit goed zijn.’ 
 

c. Consumption overview 
Remon presenteert het consumptieoverzicht. 
 

9. Committee round 
a. AC 

Folkert: ‘De begroting zit er niet bij. We hebben geprobeerd om zoveel mogelijke leuke 
activiteiten te organiseren die nog niet gedaan waren. Soms was het lastig om ze vol te 
krijgen, bij leukere activiteiten wel wat minder later. Activiteiten rond de tentamens waren 
wat rustiger. We hebben weel input gekregen van andere leden voor leuke activiteiten. We 
vonden het allemaal heel leuk en geslaagd. We hadden nog wat andere leuke activiteiten in 
de pijplijn, maar door gebrek aan animo niet meer gelukt. Misschien kunnen deze worden 
doorgeschoven naar volgend jaar.’ 
Sander: ‘Wij vinden dat jullie het mooi gedaan hebben afgelopen jaar. Er zijn veel activiteiten 
geweest en we zijn heel tevreden.’ 
 

b. BGA 
Arne: ‘We zijn tijdens de vorige alv ingehamerd en hebben de overdrachtsperiode gehad. 
Ondertussen is de bestemming bekend en de sollicitatie deadline verstreken. Volgende week 
zullen de sollicitaties gehouden worden. Waarschijnlijk kan niet iedereen mee dus neem de 
sollicitaties serieus. Martine en Arjan zijn momenteel druk bezig met bedrijven benaderen 
voor casestudies. De acquisitietraining was erg succesvol, we hebben nu 1 casestudy binnen 
en 5 bedrijven zijn geïnteresseerd in een case. Nog lang niet alle mogelijke contacten 
benaderd dus ik heb goede hoop.’  
Joren: ‘Is er een mogelijkheid dat iedereen mee kan?’ 
Arne: ‘Dat moeten we onderzoeken. Hangt ook van het aantal casestudies af, maar we 
hebben nog geen maximum genoemd.’ 
Arne: ‘We zijn van plan om een stichting te starten zodra we zeker weten dat we de volgende 
reis financieel rond krijgen. Het doel is om de reis onafhankelijk te maken van Bernoulli, 
zodat er geen misverstanden ontstaan tussen het bestuur en de commissie en stel de BGA 
gaat failliet dan trek je de vereniging niet mee.’ 
Taco: ‘En de BGA kan dan ook een eigen bankrekening hebben.’ 



 

 

Martijn: ‘Wie gaat er in de stichting?’ 
Taco: ‘Iemand van Het bestuur van Bernoulli en mensen van de BGA.’ 
Martijn: ‘Het is dan geen objectieve stichting.’ 
Arne: ‘De penningmeester moet er wel in.’ 
Martijn: ‘Maar misschien is het wel beter als het uitvoerend orgaan niet in het bestuur van 
de stichting zit.’ 
Taco: ‘Hoe bedoel je precies?’ 
Martijn: ‘Dat het bestuur van de stichting volledig onafhankelijk naar de stichting kan kijken 
en naar wat ze doen en of het goed gaat.’ 
Taco: ‘Het is wel de bedoeling dat de penningmeester erin zit.’ 
Arne: ‘Het is wel de verantwoordelijkheid die je draagt, want het bestuur is 
verantwoordelijk.’  
Thiadrik: ‘Ik denk dat je naar een structuur moet gaan dat de BGA-commissie bestuur van 
stichting is en daarnaast een controlerend orgaan.’  
Arne: ‘Ik denk dat de kascie van Bernoulli ook de kascie wordt voor de BGA.’ 
Folkert: ‘Ik denk dat het prima is als het een stichting wordt. Ik denk dat iedereen die daar nu 
in gaat zitten zich ertoe zal zetten om het gezond te houden.’ 
Martijn: ‘Ja dat klopt maar misschien wel iets voor de toekomst.’ 
Bas: ‘Komt er iets van een plan dat wordt goedgekeurd op een ALV?’ 
Arne: ‘We wachten nu wel op de casestudies, vervolgens gaan we statuten opstellen en dit 
wordt dan bij de alv gepresenteerd.’  
Bas: ‘Misschien wel goed om dan aan de alv voor te leggen wat de structuur gaat worden 
voordat je de statuten opstelt.’ 
Arne: ‘In principe staat dat er al in het lange termijnplan van de vorige BGA.’ 
Joren: ‘De grootste reden is financiële onafhankelijkheid. Waarom belangrijk om een 
controlerend overkoepelend orgaan te hebben? Dat begrijp ik niet precies.’ 
Folkert: ‘De commissie heeft een eigen bankrekening en kan daar alles mee doen. Anders 
heb je daar vanuit Bernoulli niks meer over te zeggen.’ 
Joren: ‘Maar het is in essentie geen probleem van Bernoulli?’ 
Martine: ‘Je opereert wel onder Bernoulli.’ 
Arne: ‘Wie er in het bestuur komt staat los van het controlerend orgaan, want dat komt er 
sowieso.’ 
Bas: ‘Ik zou zelf graag zien dat je controle hebt vanuit Bernoulli. Niet alleen vanwege geld 
maar ook vanwege concurrentie in excursies.’ 
Arne: ‘Hier hebben we het ook al uitgebreid over gehad. Verstandhouding met het bestuur 
was de vorige keer niet helemaal goed. Wij willen dat graag goed houden.’ 
Sander: ‘Misschien is het een idee dat de BGA voor de volgende ALV een plan heeft 
klaarliggen.’ 
Arne: ‘Het is ook niet nodig om dat zo snel mogelijk te doen zolang we goed contact houden 
met de penningmeester van het bestuur. Zodra we een stichting gaan oprichten zullen we dit 
presenteren op de alv.’ 
Thiadrik: ‘Hoe zit het met de liquiditeit?’ 
Taco: ‘De BGA kan lenen bij de RUG en van Bernoulli. In kleine stapjes zullen we een eigen 
vermogen opbouwen.’ 
Thiadrik: ‘Maar je hebt best wel wat eigen vermogen nodig.’ 
Arne: ‘Dat valt mee. Door de variabele deelnemersbijdrage heb je een buffer en je kan veel 
lenen van de RUG en fondsen.’ 
Arne: ‘Ik wil verder nog 1 ding toevoegen. Leuk dat veel mensen enthousiast zijn. We hebben 
een Duolingo app mocht je in de groep willen dan kan je dat even laten weten.’ 
Sander: ‘Dankjewel Arne.’ 

 



 

 

c. CvA 
Bas: ‘Wij hebben vooral aan het begin van het jaar best wel vaak met bestuur gezeten en 
naarmate het jaar vordert hebben ze steeds minder advies nodig. Dit jaar is dat ook zo 
gegaan, we hebben alleen nog een paar keer gezeten voor het meerjarenplan.’ 
 

d. GRIR 
Martijn: ‘Het was een dynamisch jaar. Er zijn veel mensen uit gegaan en veel mensen in 
gegaan. De eerste editie was met Jesper en de eerste twee met Arne. Het is wederom niet 
gelukt om onze deadlines te houden terwijl we zo gemotiveerd waren. Dit komt doordat de 
prioriteit dan toch vaak bij andere ligt.’ 
Joren: ‘Je hebt geen idee hoe dat beter zou kunnen?’ 
Martijn: ‘Geen serieuze ideeën.’ 
Arne: ‘Hoe erg is het dat dat niet lukt?’ 
Martine: ‘Ik vind het wel traditie van de GRIR.’ 
Martijn: ‘Het is soms wel met advertenties lastig. We zijn wel over gegaan naar een andere 
drukker die veel sneller levert. Ik heb die doelen optimistisch vroeg gesteld. Maar moet niet 
het doel zijn dat de GRIR te laat te komt, dan lukt het niet.’ 
Sander: ‘Een najaarseditie?’ 
Martijn: ‘Dat moet haalbaar zijn.’ 
Thiadrik: ‘Hoeveel GRIRs blijven er liggen?’ 
Martijn: ‘Sowieso iets van 40.’ 
Maaike: ‘Ik heb er nu minder bestelt, maar weet niet zeker of het er minder zijn, want ik heb 

 wel een factuur voor 100 stuks gekregen.’ 
Arne: ‘Misschien kan je het ook uitdelen bij colleges. Bij derdejaars ofzo.’ 
Martijn: ‘Dat is wel een goed idee.’ 
Thiadrik: ‘Misschien leuk om een keer de beste stukken uit de oude GRIRs te pakken en die 
te verzamelen.’ 
 

e. Kascie 
Remon: ‘Is helaas niet aanwezig. Ze hebben mij gecontroleerd en het zag er goed uit. Dat 
moeten jullie dan maar op mijn woord geloven.’ 
 

f. Masters of Engineering 
Remon: ‘Er zijn 2 Bernoullianen uit. Er zaten in totaal 6 leden in. Volgend jaar maar 4 leden, 
waarvan Bernoulli er 2 levert. Ik zou er sowieso in, we zijn lang op zoek geweest naar een 
tweede persoon. Dat is niet gelukt dus nu gaat Taco er ook in. Het wordt een traditie dat 
oud-bestuurders in de MoE gaan. We weten nog niet hoe het er uit gaat zien.’  
Taco: ‘We zijn ook mogelijkheden aan het onderzoeken met lezing en recruitment dinner.’ 
Martine: ‘Ik wil hier graag een kanttekening bij maken. Afgelopen jaar was het doel om veel 
geld uit te geven. Dit betekent niet dat het altijd zoveel geld kost om zo’n grote dag neer te 
zetten. We hebben geen bedrijven uitgezocht die veel geld geven.’  
 

g. OSTS 
Bas: ‘Het was altijd een probleem om van elke stad genoeg deelnemers te krijgen. Daarom 
hebben we het afgelopen jaar in de eerste periode gedaan. Het was een 1-daagse excursie 
naar alle bedrijven om Chemelot. Er gingen 40 mensen mee, terwijl we voorheen al 
problemen hadden om 32 deelnemers te halen. We zijn bezig met een mooie excursie op 5 
en 6 oktober. We zijn bezig om dit te organiseren in het noorden en dan gaan we zeker ’s 
avonds de stad in. Ik hoop dat het een mooie excursie wordt en dat we het makkelijk vol 
krijgen.’  



 

 

Thiadrik: ‘Wanneer gaan de aanmeldingen open?’ 
Bas: ‘Meteen na de zomervakantie.’ 
 

h. Skicie 
Maaike: ‘Was een hele mooie week en heel gaaf dat we 21 mensen hebben meegekregen 
voor deze eerste editie van Bernoulli Goes Downhill. Hopelijk wordt het voortgezet.’ 
 

i. Symposium 
Coen: ‘Paar maanden geleden hebben we het symposium georganiseerd. We vonden zelf dat 
het een mooie dag was en deelnemers, sprekers en de voorzitter waren heel tevreden. We 
hopen dat we een goede overdracht kunnen geven en dat er volgend jaar weer zo’n mooi 
symposium neergezet kan worden.’ 
 

j. Top30 
Arne: ‘Hartstikke leuk dat we als commissie de kans hebben gekregen om dit evenement op 
te zetten. Het was een heel groot succes en we hebben veel promo gemaakt. Veel geld van 
de crowdfunding gekregen. Poster van de mystery guest is nog niet gevonden. Ik kan het 
laten zien als ik hem zelf wel kan vinden.’  
Arne haalt de poster van Benny Bakker achter het besturenbord weg. 
Sander: ‘Zit er ook een clue in?’ 
Arne: ‘Ja, om deze poster erachter weg te porren. Ik hoop dat het voortgezet wordt en aan 
het einde van dit kalenderjaar er weer een mooie voting list is.’ 
 
Folkert dient een motie in dat Taco’s das scheef zit en een rietadt moet trekken. 
Sander: ‘Is er stemming gewenst?’ 
Geen stemming gewenst. 
Taco trekt een rietadt.  

 
10. Presentation Candidate Board 2017-2018 

Sander: ‘Dan is nu het woord aan Coen om het nieuwe beleidsplan te presenteren.’  
Kandidaatsbestuur 17-18 komt naar voren. 
Coen: ‘Als ik jullie aandacht mag ga ik het beleidsplan doornemen. Waar hebben wij het 
beleidsplan voor gemaakt? Voor Bernoulli. Wat willen we bereiken? We willen een band 
creëren tussen studenten onderling en tussen studenten en werkgevers. We willen dat doen 
door middel van activiteiten, educatieve, carrière en sociale activiteiten. We hebben het 
beleidsplan geschreven aan de hand van het nieuwe meerjarenplan, zoals Sander al eerder 
noemde, en we hebben doorgebouwd op het bestuursplan Van der Veen. Verder, stel vragen 
over het beleidsplan het liefst meteen.’ 
Coen: ‘Alumni zijn erg belangrijk voor Bernoulli. Ze vormen een brug tussen Bernoulli en 
bedrijven. We willen graag een goede band onderhouden door middel van de alumni dag, de 
alumnimail en de GRIR via de mail. Verder willen we graag het alumnibestand up-to-date 
houden. Sander mag ik de hamer?’  
Sander: ‘Nee.’ 
Coen: ‘Er komen steeds meer commissies bij. Zoals in het meerjarenplan ook staat zijn we 
van plan om een commissiebeleidsplan te schrijven. Hierin komt onder andere te staan 
binnen welke richtlijnen zij mogen werken en op welke manier het bestuur hier toezicht op 
gaat houden. Hoe dit plan eruit gaat zien komt later in het jaar aan bod. Elke commissie heeft 
een bestuursverantwoordelijke die regelmatig contact houdt met de voorzitter van een 
commissie om te kijken of alles op rolletjes loopt. We willen de AC graag voortzetten zoals 
afgelopen jaar, alleen na overleg met de AC hebben we besloten om terug te gaan naar 4 
leden, omdat dit iets efficiënter werkt.’  



 

 

Folkert: ‘Aan het begin was ons plan om 2 activiteiten per maand te doen en nog 1 kleine. 
Wat is het plan voor komend jaar?’ 
Coen: ‘We willen in ieder geval uit gaan van eens per maand. De AC heeft hier vrijheid in 
maar het wordt een druk jaar met de BGA, skicie en Achema. Daarom moet hier goed naar 
gekeken worden.’   
Coen: ‘Dan de CvA, hier zijn verder geen veranderingen in. Dan de kascie. De controles zijn op 
dit moment niet gestructureerd. We willen dat voor elke ALV de kas wordt gecheckt zodat er 
geen verwarring kan ontstaan. Ook omdat Bernoulli groter wordt is dit voor de 
professionalisering van belang.’  
Coen: ‘Dan de BGA, we gaan onderzoeken hoe we dat gaan doen met de stichting. Verder 
heb ik hier niet heel veel over te zeggen, behalve dat wij hopen dat we mee kunnen. De 
educatie commissie is nog geen commissie en we weten ook nog niet zeker of dit wel een 
commissie gaat worden. Nu vragen jullie je misschien af waar komt dit vandaan? Er is 
momenteel een responsgroep die met Francesco overlegt over het curriculum. Het is voor 
Bernoulli goed als dit een officiële commissie wordt ook vanwege CUOS. Het lijkt ons een 
goed idee dat in ieder geval de voorzitter daarin plaatsneemt ook om het contact met 
Francesco goed te houden. Zijn hier vragen over?’ 
Er zijn geen vragen. 
Coen: ‘Dan gaan we verder naar de GRIR. Misschien is het leuk om een extra editie uit te 
brengen, maar we gaan in principe uit van 3 edities. Mocht de GRIR-commissie denken dat 
een vierde editie leuk is, kunnen ze dit doen. Verder gaan we verder met de digitalisering van 
de GRIR op de website.’ 
Folkert: ‘Is het mogelijk om video’s te embedden?’ 
Maaike: ‘De mogelijkheden moeten nog uitgezocht te worden.’ 
Thiadrik: ‘Wordt het meer werk?’ 
Maaike: ‘Ja het wordt sowieso meer werk.’ 
Coen: ‘In het najaar 2017 zal de Masters of Engineering plaatsvinden, waarschijnlijk iets in de 
vorm van een recruitment dinner eerder dan een symposium 
Martine: ‘Ik vraag me af of je dit gaat halen?’ 
Coen: ‘Dat zullen we zien. Dit is wat mij is verteld. Verder komt onze penningmeester in de 
RvT van de MoE om de kascontrole uit te voeren.’ 
Martijn: ‘Remon?’ 
Coen: ‘Nee, Bart. Een kascontrole is eerder nooit gebeurd dus dit leek ons wel verstandig.’ 
Coen: ‘De OSTS willen voortzetten. Het beloven mooie dagen te worden.’ 
Coen: ‘Dan de skicie. Zoals al eerder genoemd was het een prachtige reis en we willen graag 
doorgaan met deze commissie. Het werd vorig jaar spontaan opgezet, maar is een goede 
toevoeging.’  
Remon: ‘Coen ga je volgend jaar mee met Gyas of met Bernoulli?’ 
Coen: ‘Ik ga met Bernoulli mee.’ 
Coen: ‘Het symposium is afgelopen jaren erg goed bevallen en ook voor CUOS goed. Het lijkt 
ons daarom erg mooi om weer een symposium te organiseren.’  
Coen: ‘Dan de top 30. Ook dit willen we doorzetten en er een mooie traditie van maken. De 
borrel is het alleen al waard.’ 
Arne: ‘De notulen van de vorige vergadering zijn misschien een hint voor de toekomst. 
Misschien meerdere dagen, een festival?’ 
Coen: ‘Als bestuur gaan we daar geen richtlijn aangeven, dit is aan de commissie.’ 
Thiadrik: ‘Is de crowdfunding al gestart?’ 
Coen: ‘Nee, zeker niet.’ 
Folkert: ‘Misschien willen alumni wel meedoen aan de crowdfunding.’ 
Coen: ‘Dit is altijd een optie.’ 
Coen: ‘Verder naar het puntje educatie. We willen de exam database graag up-to-date 
houden en zoveel mogelijk tentamens hieraan toevoegen. Verder willen we oefensessies 



 

 

houden voor FTV1 en 2, Multiphase en we willen proberen een oefensessie te organiseren 
voor control engineering. Dit vak werd afgelopen jaar erg moeilijk gevonden.’ 
Martine: ‘Gaan jullie deze sessies zelf organiseren in combinatie met de CB?’ 
Coen: ‘Dat is nader te beslissen. Ik denk dat hier wel mogelijkheid toe is, maar hier moet wel 
concessie in zijn over hoe je dit neerzet.’ 
Taco: ‘ik heb al in de wandelgangen gehoord dat Lugus wel samen wil voor control 
engineering.’ 
Folkert: ‘Het is vrij normaal om te solliciteren voor een commissie. Hebben jullie hierover 
nagedacht?’ 
Coen: ‘Hier hebben we zeker over nagedacht maar dit zal terugkomen in het 
commissiebeleidsplan.’ 
Joren: ‘Ik wil nog wat toevoegen aan oefensessies. Als je het samen doet met de CB dat je 
dan wel duidelijke afspraken moet maken. Het is wel interessant voor ons om onze naam 
zichtbaar te maken maar hier is frictie in met de CB.’ 
Coen: ‘We zullen hier per situatie naar kijken.’ 
Arne: ‘Als ik dit goed begrijp wil je mensen die geen lid zijn uitsluiten bij de oefensessie.’ 
Joren: ‘Nee, dat bedoel ik niet.’ 
Coen: ‘Er zijn regels met de CB. Ik zal het daar met Yael over gaan hebben en daar zullen we 
dan afspraken over maken.’ 
Thiadrik: ‘Als je een oefensessie samen met Lugus doet moet je wel oppassen dat je niet 10 
Bernoulli studenten hebt en 50 TBK studenten. Je moet afwegen hoeveel moeite je erin wil 
stoppen en wat de waarde is voor Bernoulli.’ 
Coen: ‘Dit zullen wij zeker doen.’ 
Coen: ‘Driehoekoverleg geeft een goed beeld wat er gebeurt in de opleiding en hier willen 
we dan ook aan blijven deelnemen.’ 
Arne: ‘Is het geen vierkant?’ 
Sander: ‘Nee, want je hebt als student niks in te brengen.’ 
Coen: ‘Wel een goede opmerking.’ 
Coen: ‘Op financieel gebied willen we kijken of we een leuke top 3 kunnen instellen voor het 
streepsysteem.’  
Folkert: ‘Misschien groepjes maken hiervoor in plaats van individueel. Anders is het wel 
confronterend.’ 
Coen: ‘Hoe we dit gaan invullen is nog niet duidelijk. Kan ook bijvoorbeeld met de top 3 
meest verkochte producten.’ 
Coen: ‘De incasso’s zijn soms niet helemaal duidelijk. We gaan kijken of we er iets voor 
kunnen verzinnen dat er voor de incasso misschien een mailtje uit gaat.’ 
Coen: ‘Voor de sponsoring willen we rond de 11.000 vasthouden en de band met de huidige 
sponsoren goed houden. Er wordt ervaren dat de nieuwe sponsorpakketten niet heel goed 
meer verkocht worden en worden er ook excursies los verkocht. Felix gaat hier zijn best voor 
doen. Bedrijven zijn blij met Bernoullianen. We willen een 80/20 regel aanhouden voor 
drukke excursies, 80% masterstudenten en 20% bachelor studenten en de kwaliteit van 
excursies waarborgen. Bedrijven moeten het goede beeld behouden.’  
Folkert: ‘Het is fijn om te sparren met je voorganger. Ik heb ook gezeten met Taco en Felix. Is 
het geen goed idee om iets van een adviescommissie op te richten om de extern te 
ondersteunen.’ 
Felix: ‘Op zich goed idee, maar sponsoring gaat al aantal jaren goed. En ik voel me vrij om 
jullie aan te spreken.’ 
Folkert: ‘Ja, een commissie is misschien een beetje overdreven.’ 
Arne: ‘Mocht dit toch ontstaan is het misschien ook handig om met de BGA hierover samen 
te werken.’ 
Coen: ‘We hebben met de BGA gezeten.’ 
Thiadrik: ‘Ik ben benieuwd wat de ALV vindt van de 80/20 regel?’ 



 

 

Martine: ‘Ik ben benieuwd hoe je deze mensen gaat afwijzen?’ 
Coen: ‘In het HR staat nu loting maar deze zullen we dan moeten wijzigen en hier gaan we 
nog invulling aan geven.’ 
Coen: ‘We willen een goed beeld geven aan de media door middel van de facebookgroep en 
website en de facebookpagina voor formelere foto’s. Dit is goede promo voor Bernoulli. 
Vorig bestuur heeft de Facebookgroep opgericht. Dit is een mooie groep voor Bernoulli 
intern. We zullen hier snelle promo plaatsen en recreatievere foto’s.’  
Thiadrik: ‘Hoeveel mensen zijn er lid van de groep?’ 
Sander: ‘131.’ 
Taco: ‘121.’ 
Sander: ‘We hebben aan het begin iedereen uitgenodigd.’  
Maaike: ‘Als iemand lid wordt, wordt deze toegevoegd aan de Facebookgroep.’ 
Coen: ‘Je kan je opgeven via de website voor activiteiten, op sommige activiteiten na.’  
Taco: ‘Hoe zie je dat voor je met alumni?’ 
Coen: ‘Die zullen we via de mail benaderen voor een fysieke inschrijflijst.’ 
Thiadrik: ‘Je stemt dan officieel niet in om af te schrijven.’  
Coen: ‘We gaan verder naar de leden. Hier hebben we een kleine discussie over gehad. 
Bernoulli is groeiende, de aantallen groeien en het aantal internationals is toegenomen sinds 
het jaar dat ik ben gaan studeren. We hebben verschillende streven. Streven 1: Bernoulli 
toegankelijker maken voor internationals. Daarom hebben wij een internationale student 
gevraagd om lid te worden van de AC. Dit is een mooie eerste stap om internationals meer te 
betrekken bij de activiteiten. Vanuit bachelor zijn er weinig internationals actief.  
Streven 2: Derdejaarsstudente meer betrekken. Wij zouden het mooi vinden om te zien dat 
derdejaars vanaf het begin van het derde jaar echt actief zijn. Daarom willen we de promo 
momenten van Bernoulli wat naar voren schuiven. We hebben een praatje voor tweedejaars 
gehouden en willen een lunch organiseren aan het begin van het derde jaar. Volgend jaar in 
februari willen we al promo maken bij tweedejaars en de lunchactiviteit dan voor de zomer. 
Het is vooral de bedoeling om ze bekend te maken met Bernoulli niet per se lid.’ 
Arne: ‘Waarom zou je ze niet meteen inschrijven als ze het willen?’ 
Coen: ‘We zullen ze niet weigeren maar niet de inschrijving promoten. Als ze al heel 
enthousiast zijn en zich willen inschrijven is dat mogelijk.’ 
Arne: ‘Ik neem aan in verband met concurrentie met andere verenigingen.’ 
Coen: ‘Ook voor de doorstroom van de andere verenigingen.’ 
Arne: ‘Maar waarom doe je het, om de concurrentie?’ 
Coen: ‘Je schopt wel mensen tegen het zere been aan. Ik zou willen samenwerken bij de CB.’  
Arne: ‘Nu praat je eromheen. Je wil promo maken maar niet actief, omdat je dan de CB tegen 
het zere been schopt?’ 
Coen: ‘We willen het een half jaar naar voren halen. We kunnen er nog over nadenken om ze 
al wel in het tweede jaar lid te maken.’. 
Joren: ‘Wat het vorig bestuur net gepresenteerd heeft, ze in het begin van het derde jaar 
bekend maken met Bernoulli dan zijn ze aan het eind pas vaak in de lounge. We willen vooral 
laten zien wat Bernoulli is, de promo starten.’  
Coen: ‘We hebben een verhaaltje vertelt aan de tweedejaars, waarbij we hebben gezegd 
kom gerust langs bij een borrel. Niemand heeft zich aangemeld. We gaan mensen die zich 
willen aanmelden niet weigeren.’ 
Folkert: ‘Of je nou een half jaar eerder of een half jaar later mensen bekend maken bij 
Bernoulli. Mensen die nu in de lounge zitten hebben allemaal wel een commissie gedaan. Al 
een aantal jaar is er geprobeerd om meer derdejaars te krijgen, dit heeft niet echt gewerkt.’ 
Felix: ‘Ik denk dat het wel werkt. Ik was hier voor de zomer al een keer geweest. Balletje om 
bijvoorbeeld een commissie te doen gooi je dan in februari al op.’ 
Bas: ‘Ja, ik denk wel dat het voor het belang van continuïteit ook in het bestuur belangrijk is. 
Meer leden is alleen niet per se beter naar mijn mening. Ik ben bang dat je dat een 



 

 

tweedeling krijgt. Dat tweedejaars naar activiteiten gaan en ouderejaars in de lounge chillen. 
De spanningsboog van Bernoulli niet zo lang.’  
Taco: ‘Het idee is dat aan het begin van het derde jaar mensen echt actief zijn.’ 
Sander: ‘Lounge zit sowieso altijd wel vol met master en PhD studenten.’ 
Bas: ‘Het is wel goed om in je achterhoofd te houden.’ 
Ilse van der L.: ‘Als je mensen eerder benadert, gaan ze wel sneller in hun derde jaar een 
commissie doen.’ 
Martine: ‘We hebben jaren geleden ook afgesproken met de CB dat we geen tweedejaars 
gaan werven.’ 
Coen: ‘We zullen dit ook gaan bespreken met de CB en niet in 1 keer doen om conflicten te 
voorkomen.’ 
Sander: ‘Die afspraken met de CB stonden er voor 1 jaar en zijn nooit geëvalueerd.’ 
Coen: ‘We willen liever samenwerken dan concurreren. Als dit niet mogelijk is dan is dat heel 
jammer.’  
Felix: ‘Meer leden is niet per se beter, maar we gaan binnenkort naar de Feringa building met 
een grotere lounge en bepaalde activiteiten krijg je moeilijk vol. Dus ik denk dat we nog niet 
bang hoeven te zijn voor te veel leden.’ 
Bas: ‘Ik vind het ook goed, maar houd het in je achterhoofd.’ 
Coen: ‘Dan gaan verder naar representatie. Ik zal als voorzitter plaatsnemen in 
overkoepelende organisaties. Verder zullen we als bestuur veel naar consti’s gaan. Daarnaast 
willen we de samenwerking met CB en Lugus graag op goede voet voortzetten. We willen 
een goede band houden met de afdeling en de lounge en de gang netjes houden, zodat de 
afdeling zich hier niet aan stoort. Verder willen we de afdeling ook uitnodigen voor 
bijvoorbeeld het symposium en de eindejaars BBQ. Als bestuur zullen we ook naar het 
labuitje en christmas lunch van de afdeling gaan.’ 
Folkert: ‘De samenwerking met andere verenigingen met bijvoorbeeld AkzoNobel, willen 
jullie dit voortzetten?’ 
Felix: ‘Hier is goed contact over. Bedrijven willen soms een excursie of lezing met meer man, 
hierin moeten we wel samenwerken.’ 
Coen: ‘Als samenwerken voordelen heeft, waarom niet.’ 
Sander: ‘AkzoNobel Delfzijl wordt volgende week geëvalueerd.’ 
Taco: ‘Ik wil hier nog wel iets over zeggen. Goede afspraken maken met de andere 
verenigingen dat iedereen veel mensen levert voor Akzo Delfzijl is belangrijk. Het is wel een 
unieke samenwerking.’ 
Folkert: ‘CB zat er dit jaar niet bij?’ 
Taco: ‘Nee.’ 
Coen: ‘Wat betreft Yantai, hier zullen we bovenop zitten. Dan verder naar intern. We willen 
proberen om de lounge te openen om 9 uur en te sluiten om 5 uur. Mochten we verhinderd 
zijn, dan zullen we iemand vragen om dit voor ons te doen. We hebben ook een mooi 
sleutelkastje sinds vorig jaar. Openen en sluiten zullen we van maandag t/m vrijdag doen.’ 
Coen: ‘Wat betreft de koffie-uren willen we de opzet van afgelopen jaar blijven aanhouden 
met een koffie-uur op maandag en woensdag. We denken erover om het laatste blok er 1 op 
vrijdag erbij te organiseren. Er zijn dan veel bachelor studenten met hun bachelor project 
bezig.’ 
Folkert: ‘Ik zie hier elke dag wel een pot koffie gezet worden. Waarom zou je hier niet 
meteen mee beginnen?’ 
Coen: ‘Alle leden kunnen heel makkelijk zelf voor 50 cent een kopje koffiezetten. Dus we 
willen het eerst op 2 koffie-uren houden.’ 
Folkert: ‘Maar misschien wel een goed contact momentje tussen bestuur en de leden. Ik 
merkte zelf dat ik er aan het begin wat minder was.’ 
Coen: ‘Dat is aan ons zelf, om er te zijn.’ 
Remon: ‘Koffie-uur is nog weel een beetje bijzonder voor de leden.’ 



 

 

Martijn: ‘Maar wel heel druk dus misschien wel iets waarvan je wilt dat mensen het af en toe 
skippen.’ 
Folkert: ‘Je moet lang wachten op koffie.’ 
Coen: ‘Dan zorgen wij ervoor dat je niet lang hoeft te wachten op je koffie.’ 
Coen: ‘We willen graag de vrijdagmiddagborrel aanhouden en wat vaker een themaborrel 
organiseren. Dit was erg in trek afgelopen jaar bij de leden en daarom willen we deze wat 
vaker organiseren. Misschien ook af en toe op een externe locatie op een doordeweekse dag. 
De top30 borrel en kandibekendmakingsborrel waren druk bezocht. Voor de gratis borrels 
hebben we een budget opgesteld, maar als het potje op is… 
Felix: ‘Dan zuipen we gewoon door.’ 
Coen: ‘Dankje Felix, voor je toevoeging. We zuipen gewoon door alleen dan niet meer gratis.’ 
Thiadrik: ‘Leuk ik heb er zin in.’ 
Coen: ‘Er zijn steeds meer internationale studenten. We willen de ALV toegankelijker maken 
voor internationals. Daarom is de spreektaal in eerste instantie Engels, tenzij er geen 
internationals zijn. Samenvatting van de notulen in het Engels gaan we ook doen.’ 
Arne: ‘Waarom wil je internationaliseren, vanuit Bernoulli of RUG of CUOS?’ 
Coen: ‘Vanuit Bernoulli, dat zich focust op Chemical Engineering, zijn wij voor. Er zijn steeds 
meer internationals op de opleiding en daarom willen we de vereniging toegankelijk houden 
voor internationals. Ik denk van alle kanten dat dit de toekomst is voor Bernoulli. Deze eerste 
stappen zijn goed. We moeten mee gaan met de veranderingen van de faculteit.’ 
Coen: ‘Achema in Frankfurt is dit jaar weer. Dit is een mooie beurs, waar Bernoulli 2 jaar 
geleden heen is geweest. We gaan kijken of hier animo voor is. Het is een mooie activiteit, 
maar moet ook in overleg met de AC in verband met ledenweekend en de BGA.’ 
Folkert: ‘Hebben jullie erover nagedacht om Achema samen met een professor te doen. Hier 
kan je leuke gesprekken mee hebben over de beurs.’  
Coen: ‘Het plan ervoor ligt er nog niet. We hebben het plan van bestuur Van der Net 
opgevraagd om hiermee aan de slag te gaan. Het trekken van een professor is waarschijnlijk 
een goed idee.’  
Thiadrik: ‘Ik wilde even toevoegen dat het slim is om hier zo vroeg mogelijk mee aan de slag 
te gaan ook in verband met het aanvragen van een mogelijke grant. Dit was veel geld en dit 
was pas heel laat na de reis duidelijk dat we die kregen.’  
Coen: ‘We hebben daar nu al plannen voor gekregen dus kunnen hier sneller mee aan de slag 
dan het bestuur van drie jaar geleden.’ 
Martine: ‘Heb je het over het geld dat we van Achema kregen?’ 
Thiadrik: ‘Ja 
Martine: ‘Je krijgt dit geld sowieso pas achteraf. Hier heb je geen invloed op. Je hoort ook pas 
achteraf of je het krijgt.’  
Coen: ‘We willen de eerste stappen gaan zetten om het archief te digitaliseren, het zou mooi 
zijn als het zelfs helemaal lukt. We weten alleen nog niet hoeveel tijd het gaat kosten. Tijdens 
het digitaliseren willen we ook de basis voor het lustrumboek leggen. We willen hierover een 
plan voorleggen tijdens de volgende ALV.’ 
Arne: ‘Heel leuk idee. Heb je een idee wat het kost, dat archief digitaliseren?’ 
Sander: ‘Kan je wel 1000 euro voor uittrekken per kast. En moet je eerst kijken wat je wil 
digitaliseren, maar voor Bernoulli is het niet haalbaar om dit betaald te laten doen.’ 
Arne: ‘Ah oké.’ 
Folkert: ‘Ik denk dat er genoeg animo is vanuit Bernoulli hiervoor.’ 
Coen: ‘Hier gaan we mee bezig en we willen misschien iets van een commissie oprichten.’ 
Arne, Sander, Folkert geven aan mee te willen werken aan de digitalisering van het archief.  
Coen: ‘We willen graag een huisstijl gaan kijken. Bernoulli heeft steeds meer commissies met 
allerlei verschillende documenten in allerlei verschillende stijlen. Het idee is dat dezelfde stijl 
wordt uitgedragen door alle commissies en het bestuur. Dit zou goed zijn voor de 
professionalisering.’  



 

 

Coen: ‘Voor CUOS zullen we ons uiterste best doen om voor de 3 jaren na ons een 
bestuursbeurs te krijgen. We zullen de ontwikkeling van het puntensysteem goed in de gaten 
houden en proberen om hierop in te spelen.’ 
Coen: ‘We zullen onszelf goed op de hoogte houden van de veranderingen wat betreft de 
Feringabuilding.’ 
 
Sander: ‘We zullen nu gaan stemmen over het beleidsplan van bestuur Analbers.’ 
Stemming: 
Voor: 11 
Tegen: 0 
Onthouden: 8 
Sander: ‘Dan is bij dezen het beleidsplan van bestuur Analbers goedgekeurd. Bart gaat nu de 
begroting presenteren.’ 
Bart presenteert de begroting. 
Folkert: ‘De printkosten. Weet je wat er vorig jaar allemaal geprint is?’ 
Sander: ‘We hebben het pasje t/m maart veel gebruikt, toen was ie leeg en hebben we hem 
niet meer opgeladen.’ 
Folkert: ‘Wat deden jullie ermee? Printjes van vergaderingen?’ 
Sander: ‘Ja klopt. Voor grote dingen vroegen we vaak Arjen of Arne.’  
Folkert: ‘Representatie is heel mooi en dat er een bestuursbeurs is, is ook volledig terecht. 4 
jaar geleden is vastgesteld dat 12% van de begroting naar bestuur kan gaan. Maar nu de 
bestuursbeurs er is, is dit niet meer echt actueel. Hebben jullie hiernaar gekeken?’  
Coen: ‘We komen lager uit dan die 12%.’ 
Folkert: ‘Ik bedoel hebben jullie erover nagedacht?’ 
Thiadrik: ‘Die 12% was vooral vastgesteld, omdat je geen bestuursbeurs krijgt.’ 
Arne: ‘Het gaan om de kwantificering van de begroting, wat doe je hiermee? En de 
verantwoording ten opzichte van de leden. Dit kan je ook verwerken in het meerjarenplan.’  
Sander: ‘Ik vind dingen als een pak logisch dat je die krijgt.’  
Folkert: ‘Wat is het idee hierover?’ 
Bas: ‘Misschien iets om te overwegen om board transfer dinner van het bestuur af te halen.’  
Coen: ‘We hebben het er dit jaar nog bij op staan, maar we zullen hiernaar kijken.’  
Bas: ‘Gaan jullie de dassen niet verkopen?’ 
Bart: ‘Jawel, maar dat verschil is vorig jaar al inbegroot.’ 
Folkert: ‘Willen jullie dat weer gaan doen in combinatie met het symposium?’ 
Coen: ‘Ja 
Sander: ‘Zijn er verder nog vragen over de begroting?’ 
Er zijn geen vragen over de begroting en bestuur ’16-’17 neemt weer plaats achter de bar. 
Sander: ‘Voordat we verdergaan naar het mooie en pijnlijke puntje inhamering en 
uithamering, zal ik eerst deze binnengekomen motie voorlezen.’ 
In de motie staat dat bestuur en kandibestuur een rietadt trekken. 
Er is geen stemming gewenst. 
Sander: ‘We gaan verder met de orde van de dag. Coen heeft zojuist een mooi beleidsplan 
gepresenteerd en dan gaan we verder naar de uithamering.’ 

 
11. Discharge Board ’16-’17 and installation Board ’17-‘18 

Sander vertelt iets leuks over al zijn bestuursgenoten en geeft een cadeautje. Taco vertelt 
vervolgens wat over Sander. 
Sander: ‘We beginnen bij de extern.’ 
Felix en Taco trekken een shotje absint. 
De ALV vraagt hoeveel bestuurspunten Taco heeft gehaald.  



 

 

Taco heeft 1 bestuurspunt. 
Sander: ‘Is er bezwaar tegen de inhamering van Felix van Berkestijn als extern en 
vicevoorzitter?’ 
Er is geen bezwaar. 
Felix: ‘Ik heb een relatie, maar ga niet op 0 inzetten want mijn vriendin wordt voorzitter van 
een andere vereniging dus ik zet in op 5 punten.’ 
Sander: ‘Dan is bij dezen Felix ingehamerd als extern en vicevoorzitter.’ 
Sander: ‘Heeft er iemand bezwaar tegen de uithamering van Taco Tjalma?’ 
Er is geen bezwaar. 
Sander: ‘Dan is bij dezen Taco Tjalma uitgehamerd als extern en vicevoorzitter.’ 
Sander: ‘Dan gaan we verder naar penningmeester.’ 
Remon: ‘Ik heb ingezet op 10 dikke commissarissen extern. Tijdens de consti’s heb ik er geen 
een gevonden.’  
Remon en Bart trekken een shotje absint. 
Sander: ‘Remon wordt deze ALV nog niet uitgehamerd, maar pas na de afrekening op een 
volgende ALV.’ 
Sander: ‘Heeft er iemand bezwaar tegen de inhamering van Bart Krisman?’ 
De ALV vindt dat Tessa eerst een shotje absint moet drinken met een rietje. 
Tessa drinkt shotje absint met een rietje. 
Bart trekt nog een shotje absint en zet in op 15 bestuurspunten. 
Sander: ‘Dan is bij dezen Bart Krisman geïnstalleerd als penningmeester.’ 
Sander: ‘Dan gaan we door naar de secretaris.’ 
Maaike en Joren drinken een shotje absint. 
Maaike heeft 0 bestuurspunten gehaald. 
Joren wil 10 bestuurspunten inzetten.  
Sander: ‘Heeft er iemand bezwaar tegen de inhamering van Joren als secretaris?’ 
Er is geen bezwaar. 
Sander: ‘Dan is bij dezen Joren de Korte ingehamerd als secretaris.’ 
Sander: ‘Heeft er iemand bezwaar tegen de uithamering van Maaike als secretaris?’ 
Er is geen bezwaar. 
Sander: ‘Dan is bij dezen Maaike Berger uitgehamerd.’ 
 Sander: ‘Ik had aan het begin van het jaar ingezet op 13 punten en ik kan jullie vertellen dat 
ik precies 13 bestuurspunten heb gehaald.’ 
Coen zet in op 20 bestuurspunten. 
Coen en Sander trekken een shotje absint. 
Sander: ‘Coen, voordat ik je ga inhameren. Heeft er iemand bezwaar tegen de inhamering 
van Coen als voorzitter?’ 
Er is geen bezwaar. 
Sander: ‘Dan is Coen Analbers bij dezen ingehamerd als voorzitter.’ 
Coen: ‘Is er bezwaar tegen de uithamering van Sander als voorzitter?’ 
Er is geen bezwaar. 
Coen: ‘Dan is Sander van der Veen bij dezen uitgehamerd als voorzitter.’ 

 
 
 

12. Approval budget ’17-‘18 
 

 
13. Installations / discharges committees 

Sander: Geachte heren der (bestuur) we willen jullie feliciteren  
Ondanks de schaarse aan vrouwen zijn er zelfs 6 besturen geweest met vrouwen  
Floreren is gezien en gewild echter Mannenbesturen gaan veel harder zuipen.  



 

 

 
Coen: Wij willen heel veel bier gezopen zien worden  
Er wordt door het 31e bestuur een Cadeau van de moeder van kramer gepresenteerd.   
De ad wenst genomen te worden door het 31e bestuur en huidig Bestuur.  
Samen zuipen zegmaar 
1 prachtige vlag werd gepresenteerd zijnde het cadeau. 
installatie en discharge van de commies word nu door Coen gedaan. 
Coen: 'binnen het AC hebben we gekozen om de volgende leden voor te dragen: een 
international, phd en een jong lid in combi met een ouder lid. Op deze manier 
vertegenwoordigen we alle leden binnen onze vereniging.' 
Sanne Keshav en Douwe zijn niet aanwezig.. rietad op volgende ALV wordt geopperd door 
het Nieuw Bestuur.  
Ilse word door coen ingehamerd en trekt een rietad met de mensen van het oude AC.  
Sander: er moet meer gedaan worden met de rietad aankondigingen.   
Coen: 'Ik zie er op toe dat die mensen die moeten ook echt een trekken. Dit doe ik met Joren 
Bart en Felix'  
Coen : 'Is er bezwaar ?'  
Iedereen: 'neeeeee Douwe Sjirk'  
Coen : 'Uithamering wordt nu ingezet "noemt alle namen op" Rietadjes moeten gepakt 
worden voor zowel uithameraars als inhameraars.'  
Bart : 'Beltman moet de fabric doorspoelen.'  
Tessa : 'hahahahah fabric je weet zelf.  
Rietad word nu getrokken 22:20 
Folker: 'ik wens de mensen heel veel succes.'  
Coen: 'frederique kijkt heel moelijk bij haar rietpaip'  
Felix en bart zijn gefocused op de ad van beltman. 
Coen: 'Heeft iemand bezaar tegen de uithamering van het oude AC?' .. neee !  
Coen: 'dan zijn ze bij deze uitgehamerd' 
Coen:  'dan nu door met de CVA Johnny en Loes worden uitgehamerd en Sander en Martijn 
worden toe gevoegd ingehamerd.'  
Coen: ' dan zal ik jullie eerst inhameren.' 
Arne: Misschien willen jullie wat zeggen Sander en Martijn.  
Sander: 'Jullie hebben een mooi plan.'   
Sander: 'Het vorige bestuur had een aantal andere mening omtrent beleid.  en dat is prima. 
Ik ben van het vorige bestuur en ik heb er vertrouwen in dat we er een mooi jaar van gaan 
maken.'  
Martijn: 'Ik heb grote verwachtingen van  het bestuur en ik ben blij dat ik voor dit jaar is 
gevraagd om CVA te doen.'  
Sander en Martijn trekken rietad om 20:23. 
Coen: 'Iemand die bezwaar heeft omtrent het inhameren van Sander en Martijn?'  
Nee niemand.  
Coen: 'Mensen moeten ook uitgehamerd worden' Johney en Loes worden uitgehamerd. 
Arne: 'Ik Heb gelezen dat ze nog moet adten!' 
Sander: 'Dat hebbe ze al gedaan.'  
Arne:' Johnny wil niet trekken per definitie.'  
Coen: 'bij deze zijn Johnny en Loes uitgehamerd.'  
Coen: 'Wil de CVA commissie nog iets kwijt?'  
Bas: als oud CVA lid weet ik dat we van flinke invloed zijn geweest. Dat gaan we ook doen in 
het nieuwe CVA jaar.' 
Coen: 'Zijn er nog mensen die vragen hebben voor bas ?' nee  
Coen: 'Dan gaan we door met de GRIR. Ook binnen de GRIR zijn er veranderingen' Er gaan 
leden uit maar komen ook nieuwe leden bij.  



 

 

Coen: 'Ilse van der linden en Beltman moeten een rietad trekken “als ze niet trekken gaat het 
feest niet door “.'  
Ze trekken na aandringen van Coen de Paip.  
Coen: 'Centraal AUB.. Heeft iemand bezwaar tegen de uithamering van Martine en Martijn?' 
nee niemand.  
Martijn: Bij deze wil ik een motie tot (waarschijnlijk adten) aandragen. Ook wil ik de 
antwoorden niet meer kunnen zien omdat hij de puzzel zelf wil maken.  
Martijn: Je moet het wachtwoord dus vervangen Maaike. 
Coen: Ik wil door.  
Overig  
Maaike: 'Komt er nog een nieuwe skicie ?' 
Coen: 'Ja, maar niet nu' 
Arne: 'Alumnidag komt eraan wat is hieromtrent de richting van de ouwe besturen. Leo 
Jansen heeft informatie over de geschiedenis van Bernoulli. Hij heeft Bernoulli mede 
opgericht. Ik vroeg me af of het mogelijk is om prof. Jansen als ere lid te benoemen?'  
Maaike: 'Ik had het hier met Jilles over. Goed idee. Probeer ook gelijk het lege bordje te 
vullen.'   
Coen: 'Laten we kijken naar het ereleden bestand en laten we daar over nadenken. mensen 
die veel hebben betekend voor Bernoulli moeten geëerd worden echt wel op een gepaste 
manier.' 
Folkert: 'Laten we dit plaatsen onder het kopje archief kast.' (archive committee)  
Coen: 'Bedankt Arne voor het puntje.'  
  
Kramer:  'Ik wil graag motivatie van Ilse van der Linden wat ze vind en wat ze gaat doen 
tijdens haar AC tijd en GRIR tijd.' 
Ilse: we gaan er een mooi jaar van maken !! "Iedereen is super blij." 
  

 
 

14. AOB 
 

15. Question round 
Bas: 'Ik wil dat er meer gezopen wordt!'  
Maaike: Ik wil dat wij met zijn allen een ad gaan trekken. Echter Maaike heeft een slecht idee 
volgens bestuur 33.  
Coen: 'Ik vind het oneerlijk omdat we al erg veel shotjes Absint hebben gehad.'  
Arne:  'Gedurende de vorige ALV werd het plankje gejat en die hebben jullie(32) dus slecht 
bewaakt. Daarom Moest er toen geadt worden. Nu heeft vanaf moment 1 Coen zijn 
verantwoordelijkheid genomen en is het plankje netjes veilig gesteld. De motie tot adten is 
dus onterecht. 
Maaike: 'Wij waren dat jaar niet ingelicht zoals Coen dat nu wel is. Het is dus onterecht dat 
Coen zijn bestuur deze Ad kwijtgescholden krijgen. Die ad moet gewoon getrokken worden.' 
Bart en felx hebben niks hierover te zeggen.  
Joren: 'wat gaan we nu doen omtrent de ad.'  
Niks.  
 
Closing 
Coen: 'ik vind het mooi geweest zo.' (geen sluitingstijd genotuleerd).  

 


